



Haoran Jiang

Beijing

+86 10 8516 4133 haoran.jiang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Jiang's practice focuses on patent law. He is familiar with patent practices in both China and Europe, and has extensive patent drafting, application, reexamination and invalidation experience. Mr. Jiang mainly practices in the technical fields of information and communications technology and computer science, among others.

Mr. Jiang has helped numerous worldwide renowned companies obtain patents in China, Europe, and the United States, and has provided them with valuable advice for their patent prosecution strategies.

Prior to joining Han Kun Law Offices in 2019, Mr. Jiang practiced as a patent agent for nearly four years at CCPIT Patent and Trademark Law Office and for nearly six years at Wuesthoff & Wuesthoff, a Munich-based patent law firm.

EDUCATION

Mr. Jiang received his B.S. degree in Communication Engineering from Tongji University in 2006, his M.S. degree in Information and Communication Engineering from Technische Universität Darmstadt (Germany) in 2009, and his LL.M. degree from Munich Intellectual Property Law Center (MIPLC) in Germany in 2023.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar Member of the PRC Patent Bar Admitted to practice before the European Patent Office

WORKING LANGUAGES Chinese, English, German





姜浩然

北京

+86 10 8516 4133 haoran.jiang@hankunlaw.com

业务领域

■ 知识产权

工作经历

姜浩然律师主要从事知识产权相关的法律事务,熟悉中国及欧洲的专利实践,具有丰富的专利撰写、申请、复审和无效经验。姜浩然律师擅长处理电学领域的发明,尤其是涉及信息和通信工程、计算机软件相关的发明。

姜浩然律师为多家世界知名公司在中国、欧洲提供专利申请相关服务,并为这些公司在中欧的保护策略提供有价值的咨询。

姜浩然律师于 2019 年加入汉坤律师事务所。在此之前,姜浩然律师曾在中国国际贸易促进委员会专利商标事务所工作近 4 年,并在德国慕尼黑 Wuesthoff Wuesthoff 专利律师事务所工作近 6 年。

教育背景

姜浩然律师于 2006 年获得同济大学通信工程学士学位,于 2009 年获得德国达姆施塔特工业大学信息与通信工程硕士学位,并于 2023 年获得德国慕尼黑知识产权法中心法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格 中华人民共和国专利代理人执业资格 欧洲专利律师资格

工作语言

中文、英文、德语